

Bil. 224 Okt. 2023: KDYMM SPB YDP Agong kurnia Watikah
Pemasyhuran Pro-Canselor dan UMPSA



Convocation

KDYMM SPB YDP Agong kurnia Watikah Pemasyhuran Pro-Canselor dan UMI

6 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Kebawah Duli Yang Maha Mulia Seri Paduka Baginda Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah ibni Almarhum Sultan Haji Ahmad Shah / UMPSA berangkat bagi menyempurnakan Istiadat Pemasyhuran Universiti Malaysia Pahang pengurniaan watikah pemasyhuran Pro-Canselor UMPSA kepada Kebawah Duli Yang M / Tengku Mahkota Tengku Hassanal Ibrahim Alam Shah ibni Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin

Convocation

KDYMM Pemangku Raja Pahang, Tengku Hassanal Ibrahim Alam Shah dima
UMPSA

22 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Kebawah Duli Yang Maha Mulia Seri Paduka Baginda Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah Ini Al-Marhum Sultan Haji Ahmad mengurniakan watakah pemasyhuran Pro-Canselor Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan A Duli Yang Maha Mulia Pemangku Raja Pahang Tengku Mahkota Tengku Hassanal Ibrahim Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah hari ini.

Convocation

Lepasan Kolej Vokasional buktikan boleh berjaya, peroleh Anugerah Pelajaran

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Tidak pernah beroleh kejayaan semasa melanjutkan pengajian, Datuk Seri Mohd Zin, Melaka, Muhammad Ambri Mohd Sha'ari, 24 membuka mata mata berprestasi berjaya sehingga menerima Anugerah Pelajaran Diraja (Pingat Jaya Cemerlang) dalam Muzium Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA).

Convocation

UMPSA raikan 4,854 graduan konvokesyen mulai Sabtu ini

21 October 2023

GAMBANG, 20 Oktober 2023 - Majlis Konvokesyen Ke-18 Universiti Malaysia Pahang Alimuddin menyaksikan seramai 4,854 graduan bagi tahun 2023 yang terdiri daripada graduan sarjana muda (2,181), ijazah dual (34) dan diploma (961) serta graduan program UMPSA Advanced (1,447) yang menerima ijazah dan diploma masing-masing yang berlangsung di Dewan Kompleks Sukan UMPSA Kampus Gambang.

Convocation

Pasangan suami isteri terima anumerta anak

25 October 2023

GAMBANG, 22 Oktober 2023 - Pasangan suami isteri kuatkan semangat bagi menerima anumerta yang meninggal dunia akibat kemalangan jalan raya pada 3 Oktober 2023.

Convocation

42 graduan UMPSA terima Diploma CBTM

27 October 2023

GAMBANG, 24 Oktober 2023 - Seramai 42 graduan program kerjasama Universiti Malay Akademi Kepimpinan Pendidikan Tinggi (AKEPT) di bawah agenda Pembelajaran Sepanjang hayat masing-masing yang disampaikan Naib Canselor UMPSA, Profesor Dato' Ts. Dr. D. K. Konvokesyen UMP Ke-18 baru-baru ini.

Convocation

UMPSA lahir 35 graduan perintis Sarjana Muda Teknologi Automotif

10 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) kali meraikan graduan kumpulan pertama Sarjana Muda Teknologi Automotif pada Majlis baru ini.

Seramai 35 graduan Sarjana Muda Teknologi Automotif telah berjaya menamatkan penga antara mereka turut menerima anugerah universiti di majlis konvokesyen tersebut.

Convocation

Usia 52 bukan penghalang Adam Yusuf sambung belajar

7 November 2023

GAMBANG, 24 Oktober 2023 - Walaupun usia hampir 52 tahun, penerima Anugerah Peperiksaan Advanced, Adam Yusuf masih lagi cekal menimba ilmu pengetahuan.

Anak bongsu daripada tujuh orang adik-beradik itu merupakan graduan Master Eksekutif F

Beliau sangat komited dalam menimba ilmu pengetahuan untuk membolehkannya meng

masa kini.

Convocation

4 graduan anak-anak staf UMPSA terima diploma dan ijazah

25 October 2023

GAMBANG 21 Oktober 2023 – Macam tak percaya dapat hadir ke Majlis Konvokesyen U Abdullah (UMPSA) Ke-18 hari ini apabila terlibat dalam kemalangan jalan raya yang menyebabkan kematian pada 3 September yang lalu.

Itulah luahan Amer Daniel Abd Rahman yang merupakan graduan Diploma Sains Komputasi.

Convocation

22 graduan UMPSA kohort pertama Sarjana Muda Sains Gunaan Analitik Data

7 November 2023

GAMBANG, 24 Oktober 2023 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) b
graduan kohort pertama bagi program Ijazah Sarjana Muda Sains Gunaan Analitik Data
sempena Majlis Konvokesyen UMPSA Ke-18 baru-baru ini.

General

FPI anjur UMPSA Business Forum 2023 dan FIM Hooding Ceremony

27 October 2023

GAMBANG, 20 Oktober 2023 – Buat julung kalinya, Fakulti Pengurusan Industri (FPI), UAB, dan Universiti Malaysia Perlis (UMPSA) telah mengajurkan *UMPSA Business Forum 2023* dan *FIM Hooding Ceremony* di Kuantan bar—baru ini.

Program itu diadakan khusus untuk pelajar Sarjana Pengurusan Perniagaan (MBA) dan pa

Convocation

Anugerah Pelajaran Diraja (Pingat Jaya Cemerlang) UMPSA hadiah manis buah

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Ternyata, segala keringat dan air mata yang tumpah
Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) akhirnya terbalas apabila Foo Xi
penerima Anugerah Pelajaran Diraja (Pingat Jaya Cemerlang) pada Majlis Konvokesyen K

Convocation

Inspirasi mendiang bapa dorong kejayaan Loganaayagi penerima Anugerah Naib

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Menerima anugerah istimewa yang diberikan oleh u...
pastinya bukanlah sesuatu yang mudah.

Ia adalah satu pengiktirafan yang memerlukan komitmen, kecemerlangan, dan dedikasi ya

Menurut Loganaayagi a/p M Ganesunn, penerima Anugerah Naib Canselor dalam M...
Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA), anugerah itu adalah satu penghormatan b

Convocation

Tan Wei Feng anak Operator Percetakan terima Anugerah Canselor

26 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Anak Operator Percetakan, Tan Wei Feng, 25 yang Teknologi Kejuruteraan Pembuatan (Farmaseutikal) dengan Kepujian dipilih sebagai pene Konvokesyen Ke-18 Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA).

Convocation

Ling Chung King terima Anugerah Pro-Canselor

26 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Graduan Sarjana Muda Teknologi Kejuteraan Mekanikal Ling Chung King diiktiraf atas pencapaian akademik yang luar biasa dan sumbangan yang diadakan kepada universiti apabila dinobatkan sebagai penerima Anugerah Pro-Canselor.

Anugerah tersebut diterimanya pada Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Pahang Al-S

Convocation

Berpindah-randah bukan alasan untuk tidak tekun menimba ilmu, Aimi terima A

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Sering berpindah-randah sejak kecil kerana mengikut Tawau, Sabah dan pengorbanan ayahnya yang melepaskan pekerjaan demi mereka sek penguat semangat buat Aimi Soleha Baba, 25 untuk terus tekun menimba ilmu dan berjaya

Aimi, anak jati Sabah itu memperoleh Anugerah Srikandi Matahari dalam Majlis Konv Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA).

Convocation

Dhiyaurrahman Danial, anak pesara kerajaan terima Anugerah Kecemerlangan

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Anak kepada pasangan pesara kerajaan, Danial Mamat, tidak menyangka akan menerima Anugerah Kecemerlangan Heitech dalam Majlis Konvokesyen Sultan Abdullah (UMPSA) Ke-18 hari ini.

Dhiyaurrahman Danial, graduan Sarjana Muda Sains Komputer (Kejuruteraan Perisian), Faiz bersyukur atas penganugerah yang diterima.

Convocation

Terima sindiran takkan berjaya, Layli bukti sebaliknya

23 October 2023

GAMBANG, 22 Oktober 2023 - Menerima sindiran mengatakan anak kepada pasangan Munaf, 61 dan peniaga restoran, Afni Zakaria, 58 tidak akan berjaya, akhirnya menjadi Wirman, 25 untuk membuktikan tanggapan orang terhadap keluarganya salah sama sekali.

Mesra disapa dengan nama Layli membuktikan bahawa beliau mampu meraih Anugerah Distinguished Achievement Award dalam bidang akademik dan pengajian.

Convocation

Penerima Hadiah Kecemerlangan Akademik Ijazah Dual UMPSA – Jerman Reutlingen

23 October 2023

PAYA BESAR, 21 Oktober 2023 – Program ijazah dual yang telah bermula sejak tahun 2019 ini telah menghasilkan 100 graduan yang berjaya menamatkan pengajian dan kini berada di serata dunia dengan setaraf ijazah. Salah seorang graduan, Joel Marianus Mukui, 27 yang berjaya memperoleh Hadiah Kecemerlangan Akademik Ijazah Dual UMPSA – Jerman Reutlingen.

Convocation

UMPSA dilengkapi fasiliti canggih bakal hasilkan jurutera berjaya

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Graduan Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) berasal dari Miri, Sarawak menerima Hadiah Kecemerlangan Akademik Presiden Lembaga Kemajuan Sarawak di Majlis Konvokesyen UMPSA Ke-18 yang diadakan di Dewan Kompleks Sukan UMPSA Ka

Anak kedua daripada tiga orang adik-beradik itu adalah Graduan Sarjana Muda (Kepujian) Teknologi Kejuruteraan Mekanikal dan Automotif (FTKMA).

Convocation

Yunalis Amani dinobatkan penerima Anugerah Profesor Dato' Dr. Mashitah Mo

23 October 2023

GAMBANG, 22 Oktober 2023 – ‘Tuah ayam nampak di kaki, tuah manusia siapa yang boleh diungkap buat anak kelahiran Dungun, Terengganu, Yunalis Amani Abd Rashid, 24 Profesor Dato’ Dr. Mashitah Mohd Yusof.

Menamatkan pengajian dengan Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK) 3.71, Yunalis han hadiah fakulti sahaja.

Convocation

Komitmen belajar sambil bekerja bukan penghalang Hanafi peroleh ijazah

23 October 2023

GAMBANG, 22 Oktober 2023 - Impian seorang Pegawai Keselamatan dan Kesihatan a berjaya mengenggam segulung ijazah apabila bergelar graduan Ijazah Sarjana Muda Kes dengan Kepujian mod Separuh Masa.

Anak keempat daripada lima orang adik-beradik itu terinspirasi dengan kejayaan aban dalam IjazahDoktor Falsafah pada usia muda.

Convocation

Fokus di dalam kelas kunci kejayaan Loh Yew Jin penerima Anugerah Emas U

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - 'Tiada rahsia untuk berjaya selain fokus dan disiplin kehidupan seharian.'

Itulah yang menjadi pegangan buat penerima Anugerah Emas Universiti, Loh Yew Jin, 2 cemerlang di Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA

Convocation

Muhammad Akmal Arif terima Anugerah Kecemerlangan UMW Holdings Bhd.

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Muhammad Akmal Arif, 25, anak sulung daripada empat c
Selangor itu menerima Anugerah Kecemerlangan UMW Holdings Bhd pada Majlis Konvok
-Sultan Abdullah (UMPSA) Ke-18 baru-baru ini.

Setelah tamat tempoh WBL bersama Move Robotic Sdn. Bhd. selama setahun, beliau
Engineer.

Convocation

Pensyarah UTeM terima Hadiah Penyelidikan Pascasiswazah UMPSA

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Seorang pensyarah Universiti Teknikal Malaysia Melaka 39, menempa kejayaan apabila beliau berjaya menamatkan pengajian ijazah kedokt meskipun dilanda cabaran pandemik COVID-19 semasa tempoh pengajiannya.

Convocation

Kekangan PKP tidak jejas Nur Sofia raih Anugerah Emas Konvokesyen UMPSA

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Umum mengetahui kesan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) COVID-19 di negara ini kira-kira dua tahun lalu memberi kesan kepada kehidupan seluruh rakyat.

Hal yang sama terjadi kepada penerima Anugerah Emas Konvokesyen Universiti Malaysia Sarawak (UMPSA) Ke-18, Nur Sofia Idayu Didik Aprianto, 22, apabila bapanya yang bekerja sebagai pegawai kerajaan kehilangan pendapatan dek kekangan keluar bekerja.

Convocation

[Minat mendalam bidang Automotif dorong Anas Syazwi raih Verein Deutscher of German Engineers\)](#)

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - “Sejak kecil, saya amat meminati jentera kenderaan berkereta ketika berusia 14 tahun.

“Saya begitu teruja dengan reka bentuk luaran dan dalaman serta komponen prestasi kenderaan.

“Atas sebab itu juga, saya meneruskan persekolahan di Sekolah Menengah Teknik Peperiksaan Menengah Rendah (PMR),” kata Muhammad Anas Syazwi, 24.

Convocation

Elisha idam fast track PhD jadi pembakar semangat buru Anugerah Dekan seti

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Impian untuk menyambung pelajaran ke peringkat Ijazah Sarjana (fast track) akhirnya tercapai apabila berjaya memenuhi kriteria yang ditetapkan oleh Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA).

Kemanisan kejayaan ini dikecapi oleh Elisha Claret a/p Wilson Dass, 23, setelah usaha kerasnya menerima Anugerah Dekan pada setiap semester sejak mula mendaftarkan di UMPSA pada tahun 2019.

Convocation

Anugerah Kecemerlangan Telekom Malaysia Berhad milik Nur Aishah, Jurutera

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – “No Pain No Gain”, begitulah prinsip hidup yang dipegang oleh graduan Sarjana Muda (Kepujian) Kejuruteraan Elektrik (Sistem Kuasa), Fakulti Teknologi Elektronik, Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA).

Convocation

Jeckey Ng Kah Poo terima Hadiah Kecemerlangan Akademik Presiden Lembaga

26 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Pandemik COVID-19 tidak menghalang Jeckey Ng Kah Poo, Ketua Kejuruteraan Elektrik (Elektronik) dengan Kepujian, Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdul Azlan, dan tidak berputus asa.

Menurut penerima Hadiah Kecemerlangan Akademik Presiden Lembaga Jurutera Malaysia, beliau secara talian dan faktor luaran menyebabkan beliau tidak dapat memberi tumpuan

Convocation

Pemegang Biasiswa Yayasan UMP, Affiq Ikhwan rangkul Anugerah Kecemerla

26 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Biarpun agak terkejut namanya dinobatkan sebagai p
Perodua pada Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA)
tetap bersyukur kerana kerja keras yang diusahakannya selama ini akhirnya membuahkan

Convocation

Andrew Lim Wei Chin dinobatkan penerima Anugerah Kecemerlangan UMPSA Ho

26 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Semangat untuk mencapai kecemerlangan akhirnya r Andrew Lim Wei Chin, 24 dinobatkan sebagai penerima Anugerah Kecemerlangan Konvokesyen Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Ke-18.

Anak kelahiran Miri Sarawak itu merupakan anak kepada pasangan Lim Fook Joo dan Ch

Beliau merupakan anak ketiga daripada lima orang adik-beradik.

Convocation

Kesungguhan dan kegigihan rahsia konsisten Muhammad Aslam raih dua kali Ijazah Sarjana Muda

7 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Kemanisan memperoleh diploma kelas kedua dengan P.A. 3.58 tiga tahun lalu menjadi pemangkin semangat kepada Muhammad Aslam Zulkarnain ketika melanjutkan pelajaran ke peringkat ijazah.

Convocation

Izza Wajihah Ismail - Pinjam semangat ibu demi kejayaan saya dan kebahagiaan

26 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Kesungguhan dan minat yang mendalam bidang yang meraih Anugerah Kecemerlangan Malakoff Corporation Bhd. dalam Majlis Konvokesyen U Abdullah (UMPSA) Ke-18.

Beliau kini sedang menyambung pelajaran di peringkat Doktor Falsafah (PhD) dalam bidang

Ayahnya Ismail Mohd Nor meninggal dunia akibat saraf pecah pada otak ketika beliau ber

Convocation

Anugerah Kecemerlangan Akademik Majlis Ugama Islam dan Adat Resam Melayu dan Nur Aznah

1 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Aktif dalam pelbagai aktiviti sepanjang di universiti, di samping itu ternyata berbaloi buat Nor Suhadah Razali apabila menerima Anugerah Kecemerlangan Akademik Adat Resam Melayu Pahang pada Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Pahang Alim Syarif yang berlangsung di Dewan Kompleks Sukan, UMPSA Kampus Gambang.

Community

Sindiran bukan alasan untuk gagal - Heramban

24 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Hasrat untuk membuktikan dirinya mampu bersaing dan membuahkan hasil apabila Heramban a/l Selvam, 23 berjaya meraih kejayaan yang cemerlang dengan ijazah Sarjana Muda Pengurusan Teknologi Industri selama empat tahun di Universiti Malaysia Perlis (UMPSA).

Convocation

Muhammad Akmal graduan yatim piatu hadiahkan kejayaan buat keluarga

1 November 2023

GAMBANG, 22 Oktober 2023 - Tatkala graduan yang lain meraikan hari konvokesyen namun tidak bagi Muhammad Akmal Hakim Mohd.Darus, 24, yang hanya melihat kegemb

Muhammad Akmal kehilangan kedua ibu bapanya ketika masih bersekolah.

Bapanya, Mohd. Darus Mohamad telah pergi menghadap Ilahi ketika dirinya 14 tahun m meninggalkannya setahun kemudian iaitu ketika beliau berusia 15 tahun.

Convocation

Graduan hadir berdua ditemani abang terima Anugerah Kecemerlangan BASF

7 November 2023

Penerima Anugerah Kecemerlangan BASF PETRONAS CHEMICAL Sdn Bhd pada Konvokasi Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Kali ke-18, Amir Syarifuddin Baharudin, 24, teruja namun meraikan hari istimewa ini bersama insan tersayang.

Beliau hanya ditemani abang sewaktu menerima anugerah kecemerlangan daripada Naib Yuserrie Zainuddin dalam Majlis Konvokesyen UMPSA Kali Ke-18 bagi Sesi 5.

Convocation

Nilai unik Kokurikulum UMPSA hasilkan kejayaan buat Siti Nurfazlina

7 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - 'Sentiasa memandang hidup dengan sikap positif tanpa lain dan sentiasa percaya pada diri sendiri serta kemampuan yang dimiliki' merupakan anak kelahiran negeri Perak apabila beliau dianugerahkan Anugerah Kecemerlangan (Farmaseutikal) pada Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPA).

Convocation

Pembelajaran dalam talian peluang raih kecemerlangan

7 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Jika sesetengah pelajar beranggapan metod pembelajaran memandangkan tidak dapat memberi perhatian sepenuhnya terhadap pelajaran, namun berusia 23 tahun ini.

Wong Kah Quan, penerima Anugerah Verein Deutscher Ingenieure adalah pelajar bagi pro Kejuruteraan Pembuatan dan Mekatronik (FTKPM), Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan .

Convocation

Tersenarai dalam ditamatkan pengajian hingga memperoleh Anugerah Dekan keazamaan mampu ubah segalanya

7 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Tersenarai dalam kalangan pelajar yang mungkin ditamatkan pengajian dengan GPA yang rendah ketika semester 1 pengajian, Abdirahim Ali membuktikan dengan keazamaan mampu ubah segalanya mampu diubah.

Graduan Ijazah Sarjana Muda Sains Komputer (Sistem Komputer dan Rangkaian) yang berkeazamaan mampu ubah segalanya berkata, perjalanannya dalam pengajian bukanlah perkara yang mudah.

Convocation

Abang wakilkan arwah Fauzan

23 October 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 - Kuatkan semangat dan menahan perasaan sebak meng
wakili kedua ibu bapanya untuk menerima Anugerah Anumerta buat Allahyarham adiknya
Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Ke-18 di Dewan Kompleks Sukan Komplek

Convocation

Pasangan kembar seiras teruja terima ijazah bersama

26 October 2023

GAMBANG, 24 Oktober 2023 – Pasangan kembar terima ijazah bersama-sama dan dalam program Sarjana Muda Teknologi Kejuruteraan Elektronik (Sistem Komputer) menjadi detik manis buat pasangan kembar seiras teruja ini ketika upacara ke-18 di Dewan Kompleks Sukar Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Ke-18 di Dewan Kompleks Sukar

Pasangan kembar seiras Hong Zhuang Yuan, 25 dan kembarnya Hong Zhuang Shenin dapat meraikan hari yang cukup bermakna ini bersama pasangan kembar dan keluarga te

Convocation

UMPSA lahirkan graduan antarabangsa daripada 14 buah negara

3 November 2023

GAMBANG, 21 Oktober 2023 – Seramai 81 orang graduan antarabangsa daripada 14 buah negara apabila berjaya menamatkan pengajian sempena Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Perlis (UMPSA) Ke-18 pada 21 hingga 24 Oktober 2023 di Dewan Kompleks Sukan, UMPSA Kangar.

Convocation

Aiman graduan OKU genggam ijazah UMPSA

6 November 2023

KUANTAN, 21 Oktober 2023 – Kekurangan diri bukanlah penghalang buat graduan (Aiman) mengggenggam segulung ijazah pada Majlis Komkokesyen Ke-18 Universiti Malaysia P bertempat di Dewan Kompleks Sukan UMPSA Kampus Gambang baru-baru ini.

Muhammad Aiman Hakimi Fadzilah, 26 mengidap penyakit Brain Vessels in Bains AVM diplomanya di UMPSA lagi.

Experts

Ucapan selamat maju jaya untuk para graduan UMPSA: Sematkan sejuta keaz

3 November 2023

Di dalam kehidupan seseorang, terdapat beberapa perkara yang menjadi peristiwa yang ingatan selamanya. Bagi seorang pelajar universiti, salah satu perkara besar di dalam majlis konvokesyen setelah tamat pengajian di menara gading.

[Creative Work](#)

[Kerlipan Kejora UMPSA](#)

23 October 2023

[More Create Newsletter](#)

PENAUNG

Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin

KETUA EDITOR

Mimi Rabita Abdul Wahit

EDITOR

Safriza Haji Baharuddin

WARTAWAN/PENULIS

Nor Salwana Mohammad Idris
Nur Hartini Mohd Hatta
Hafizatulazlin Abdul Aziz

PENTADBIR WEB

Mohd Suhaimi Hassan

PEREKA GRAFIK

Noor Azhar Abd Rasid

JURUFOTO

Khairu Aidilnisha Rizan Jalil
Zaffaruddin Hamzah

Sidang Editorial berhak melak
yang diterima untuk penyiaran
Karya yang disiarkan tidak
mencerminkan pendapat dan
disiarkan tidak boleh diterbit
Ketua Editor. Segala sumba
disiarkan atau tidak, tidak aka
boleh dihantar melalui e-mel
(PKK), Jabatan Canseleri di:

EDITOR

Pusat Komunikasi Korporat
Jabatan Canseleri
Universiti Malaysia Pahang Al-
26600 Pekan, Kuantan
Tel : 09-431 5000
E-mel : pro@ump.edu.my

• 136 views

[View PDF](#)

Newsletter Image



جامعة ملقا السليمان عبد الله
UNIVERSITI MALAYSIA PAHANG
AL-SULTAN ABDULLAH

CREATE

E-Buletin

Teknologi untuk Masyarakat

6 hingga 9 Rabiulakhir 1445H

Dewan Kompleks Sukan
UMPSA Kampus Gambang



TEKNOLOGI
UNTUK
MASYARAKA

